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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Eerder stelden wij een commissievraag over de Sport en cultuurpas  bij de “motie en 

toezeggingenlijst” ( zie DOC-21-369461). In samenspraak met Sportservice wordt 

gewerkt aan een grotere groep voor de najaarseditie, konden wij in de antwoorden 

lezen. Hoe bent u van plan hier voor 2022 en verder vervolg aan de geven? 

antwoord  Vanwege Corona is het aantal aanmeldingen in 2021 achtergebleven. Er zijn vanwege de 

beperkingen in het voorjaar minder verenigingen geweest die aanbod konden realiseren. 

Voor 2022 zijn geen specifieke middelen in de begroting opgenomen voor de sport- en 

cultuurpas. We kijken hoe we dit binnen de bestaande budgetten alsnog kunnen 

realiseren. 

2. Bij de begroting van 2021 is vastgesteld minder geld uit te geven aan groenbeheer. Hoe 

heeft u hier vorm aan gegeven? En wat zijn daarbij uw ervaringen? 

Antwoord Het contract met onze opdrachtnemer Werksaam is aangepast. We ervaren dat het 

aanzicht en de kwaliteit van de buitenruimte daardoor achteruit gaat. We zien dat 

beplanting hierdoor verdwijnt, waardoor we nog voor de beoogde levensduur van de 

beplanting zullen moeten renoveren. 

Als het kwaliteitsniveau van het onderhoud echter zo laag wordt gehouden, dan zullen 

dergelijke investeringen vaker nodig zijn. De beoogde bezuiniging op het groenbeheer 

blijkt dan ook in de praktijk tot problemen te leiden en leidt tot een toename van 

reacties van bezorgde inwoners. 

 

 


